
Bestyrelsesmøde d. 15/2-2022 
Referent: Torben Kjærgaard 

Tilstede:  Niels Svarrer, Berit Benneboe, Gitte Ryom Salomonsen 

1: Konstituering ..  

• Torben blev formand 

• Grøn mand ikke udpeget, indtil videre tager Torben Gartner kontakten 

• Gitte er lampeudvalgsformand  

• Irene er fortsat kasserer 

 

2: Rundering i området  

Vi diskuterede på vores walk and talk rundering forskellige tiltag til en kommende grøn dag, emner i 

spil er de høje træer på volden som efterhånden tager solen fra haverne, samt bevoksningen ud 

mod Langballevej, begge er nok for store opgaver til at vi selv kan magte det så der vil blive 

indhentet tilbud fra gartneren. 

Der er ikke fastsat en dato for en grøn dag men det vil blive til efteråret. 

Lampeudvalget har fat i kommunen for en løsning på at få afblændet nogle af lamperne, indtil videre 

en skrivebordskamp uden egentlige fremskridt, der kæmpes videre fra udvalget. 

Vi vil forsøge at få fat i den ’maste ansvarlige’ for at få dæmpet støjen fra den nye boks der er sat op 

nedenfor masten, støjen er temmelig retningsbestemt så det må være muligt at dæmpe med en 

skærm. 

Efter Anders’ fraflytning mangler vi en repræsentant fra nr 36+64-70 rækken, Torben sender en mail 

med opfordring til opstilling. 

 

  

 

 

 


